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امام صادق )ع( :
عافيت، نعمتى سبک وزن است 

تا هست، فراموش مى  شود 
و چون رفت، به ياد مى  آيد.

خبر خبر ورزشي
 کلوپ : 

ليورپول پولش را دور نمى ريزد
یورگن کلوپ می گوید از کم تحرکی لیورپول در پنجره نقل 
و انتقالات تابستانی نگران نیست. او تاکید کرد لیورپول در 

بازار نقل و انتقالات پول دور نخواهد ریخت.
که  کسانی  از  انتقاد  با  لیورپول  سرمربی  کلوپ  یورگن 
را  جاری  تابستان  در  باشگاه  انتقالاتی  و  نقل  سیاست 
در  را  پولش  لیورپول  گفت  می دانند  منفعلانه  و  نادرست 
انتقالات دور نخواهد ریخت. لیورپول از زمان  بازار نقل و 
بازیکن جدید به  قهرمانی در لیگ برتر تا کنون تنها یک 
خدمت گرفته ولی کلوپ می گوید از این بابت نگرانی ندارد.

میلیون   15 قراردادی  با  که  یونانی  سیمیکاس  کاستاس 
باشگاه  که  است  بازیکنی  تنها  شده  آنفیلد  راهی  یورویی 
امسال تابستان به خدمت گرفته هر چند گفته می شود تیاگو 

آلاکانتارا هم در آستانه پیوستن به تیم کلوپ قرار دارد.
سرمربی لیورپول در ادامه گفت: " این کسب و کار نقل و 
لیورپول  تئاتر شده. در همه سالهایی که در  انتقالات مثل 
بوده ام داستان همین بوده. امروز دیدم که گفته اند در زبان 
خیلی  شده.  دیده  اضطراب  و  خشم  های  نشانه  من  بدن 
به قضاوت کردن  اند  دیگر شروع کرده  است. حالا  جالب 
زبان بدنم! ما در واقع هر چه درآمد داشته باشیم خرج می 
کنیم. یعنی اگر درآمدی در کار نباشد هزینه ای هم نخواهد 

بود چون اصلًا منطقی نیست که پول را دور بریزیم".

پيانيچ : 
عاشق سبک بازی اين باشگاه هستم

میرالم پیانیچ، هافبک جدید بارسلونا از حضور در این تیم 
ابراز خوشحالی کرد.

در ماه ژوئن بود که انتقال میرالم پیانیچ بارسلونا قطعی شد. 
بارسلونا  باشگاه  بین دو  معاوضه  به شکل یک  توافقی که 
بوسنیایی  ازای جذب هافبک  در  و  برقرار شد  یوونتوس  و 

توسط بلوگرانا، آرتور ملو راهی بیانکونری شد.
بود  شده  مبتلا  کرونا  ویروس  به  پیش  چندی  که  پیانیچ 
بعد از پشت سر گذاشتن دوران قرنطینه شب گذشته وارد 
شهر بارسلون شد. او حالا در مصاحبه ای ضمن خوشحالی 
انتقال به بارسا گفت: " این روزها واقعا برای من ویژه  از 
هستند. من بسیار خوشحال و هیجان زده هستم و حضور در 
اینجا برایم یک افتخار محسوب می شود. نمی توانم برای 
کنم.  صبر  جدید  فصل  شروع  و  هم تیمی هایم  با  ملاقات 
امیدوارم طی سال های پیش رو موفقیت ها و جام های زیادی 

با بارسلونا که از کنم.
هافبک بوسنیایی بارسلونا در ادامه گفت: "واقعاً از حضور در 
بارسلونا خوشحال هستم و این رویایی بود که به حقیقت 
در  زود  خیلی  هواداران  که  امیدوارم  همچنین  شد.  تبدیل 
ورزشگاه حاضر شوند تا بتوانم مقابل آنها در نیوکمپ بازی 
کنم. من از تماشای بازی این تیم در سال های گذشته لذت 

بردم واقعاً عاشق سبک بازی آنها هستم."
پیانیچ درباره بازی کنار لیونل مسی نیز گفت: " بازی کردن 
در کنار او رویایی بود که حالا به واقعیت تبدیل می شود. 
امیدوارم بتوانم کمک بزرگ برای مسی باشم اما در عین 
بازیکن  واقعاً  او  چراکه  است  دشواری  بسیار  کار  این  حال 
فوق العاده ای محسوب می شود. لئو مسی بهترین بازیکن 

تاریخ است."

مورينيو : 
کارلو آنچلوتى بهترين خريد اورتون بود

ژوزه مورینیو، سرمربی تاتنهام پیش از بازی تیمش مقابل 
اورتون از کارلو آنچلوتی تمجید کرد.

تاتنهام روز یکشنبه در یکی از جذاب ترین بازی های هفته 
اول لیگ برتر انگلیس میزبان اورتون خواهد بود. این بازی 
به خودی خود بسیار فوق العاده خواهد بود و از طرف دیگر 
تقابل سرمربیان بزرگ دو تیم یعنی ژوزه مورینیو و کارلو 

آنچلوتی نیز به جذابیت آن اضافه خواهد کرد.
ژوزه مورینیو پیش از دیدار تیمش مقابل اورتون گفت: " بله 
من می توانم خیلی واضح به شما بگویم که تیمم به یک 
مهاجم نیاز دارد. همچنین باشگاه نیز کاملا از این موضوع 
مطلع است. صادقانه بگویم تیم برای رسیدن به تعادل نیاز 
به جذب مهاجم دارد. مخصوصاً اینکه بعد از 20 سال حضور 
در فوتبال با یک تجربه منحصر به فرد روبرو هستیم و باید 

در چند روز هفته بازی کنیم.
با این حال ما نمی توانیم هزینه های زیادی در بازار نقل 
و انتقالات داشته باشیم اما به دنبال آن هستیم که سخت 
به جذب یک  برای آن  و  برسیم  تعادل  به  تا  تلاش کنیم 

مهاجم احتیاج داریم.

آرتتا : 
در اين 9 ماه ده سال پيرتر شده ام

میکل آرتتا، می گوید در چند ماهی که هدایت آرسنال را بر 
عهده داشته روزهای سختی را سپری کرده است.

میکل آرتتا بعد از کسب دو جام در فصل گذشته با آرسنال 
حالا امیدوار است که در فصل جدید رقابت های لیگ برتر 
انگلیس نیز این تیم را به روزهای خوش گذشته بازگرداند و 

بتواند با این تیم به موفقیت دست پیدا کند.
که  است  آن  بینم  می  آرسنال  مورد  در  من  که  چیزی 
می خواهیم  و  بیشتری هستند  چیزهای  دنبال  به  بازیکنان 
قصد  همچنین  دهیم.  نشان  فردا  بازی  در  را  موضوع  این 
رقابت  یک  این  برداریم.  جلو  به  رو  دیگر  قدم  یک  داریم 

بسیار طولانی است و ما باید کم نوسان عمل کنیم."
آرتتا در ادامه گفت: " فکر می کنم که در این 9 ماه ده سال 
پیرتر شده ام. واقعا وضعیت چالش برانگیزی بوده است. این 
غیر  اتفاقات  آن  در  و  بوده  من  سرمربیگری  تجربه  اولین 
منتظره ای از جمله وقفه در بازی ها، قرنطینه و چیزهای 
دیگر رخ داد. تغییرات زیادی در این باشگاه وجود داشته اما 

ایده ما برای رسیدن به موفقیت تغییر نخواهد کرد."

دبير هيئت تكواندو خوزستان :
رزمى کاران خوزستان در مسابقات 
مجازی کشور ۲ مدال کسب کردند

توسط  مدال  دو  کسب  از  خوزستان  تکواندو  هیئت  دبیر 
رزمی کاران خوزستان در مسابقات تکواندو مجازی کشور خبر 
تکواندو  اینکه مسابقات  به  اشاره  با  زاده،  داد. حسن محمد 
آپ  آیتم های  در  و  بزرگ  چالش  عنوان  با  کشور  قهرمانی 
آنلاین  صورت  به  که  رکوردی  دولیوچاگی  و  دولیوچاگی 
برگزار شد، اظهار کرد: در »رده سنی 15 تا 1۸ سال بانوان« 
لیلا عناقچه از خوزستان به همراه فاطمه ابراهیمی از اصفهان 
استان  ورزشکاران  قاسمی  هستی  و  شریفی  روژینا  از  پس 
تهران به صورت مشترک مقام سوم را کسب کرد و مدال 

برنز را از آن خود کرد.
وی افزود: همچنین در »رده سنی 15 تا 1۸ سال پسران« 
امیرحسین رشیدی  به همراه  از خوزستان  سجاد خلوی زاده 
صادقی  عادل  و  شجاعی  محمدمتین  از  پس  اصفهان  از 
ورزشکاران استان های تهران و فارس به صورت مشترک در 

جایگاه سوم ایستاد و به مدال برنز رسید.
دبیر هیئت تکواندو خوزستان ادامه داد: در این مسابقات بیش 
از سه هزار تکواندوکار در رده های سنی کمتر از 1۴ سال، 
15 تا 1۸ سال و بالای 19 سال و رده های کمربند سفید، 
سبز و آبی برای ضربه آپ دولیوچاگی و رده کمربند قرمز 
به بالا برای ضربه دولیوچاگی با ارسال ویدئو با یکدیگر به 
رقابت پرداختند. دبیر هیئت تکواندو خوزستان در پایان گفت: 
پاراتکواندوکاران  از  خوزستان  استان  از  هیودی  محمد  بهار 

کشورمان بود که در این رقابت ها شرکت کرد.

به مناسبت گراميداشت هفته دفاع مقدس ؛
نفرات برتر مسابقات

 اسکواش خوزستان شناخته شدند
مسابقات اسکواش قهرمانی خوزستان با شناخت نفرات برتر 

خود، به پایان رسید.
به مناسبت گرامیداشت هفته دفاع مقدس مسابقات اسکواش 
اوپن خوزستان در مجموعه ورزشی تختی اهواز برگزار شد که 
در پایان در نهایت البرز نکوئیان عنوان قهرمانی را از آن خود 

کرد و حسین برومند بر سکوی دوم ایستاد.
رئیس هیئت اسکواش خوزستان با اشاره به اینکه مسابقات 
قهرمانی استان پس از دو سال برگزار شد، اظهار کرد: در این 
مسابقات 1۶ ورزشکار با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی 

با یکدیگر به رقابت پرداختند.
مهراد آران از برگزاری کلاس مربیگری اسکواش بانوان در 
اهواز خبر داد و افزود: در این کلاس ۶ مربی زیر نظر نادر 
قاسمی مدرس رسمی فدراسیون با رعایت کامل پروتکل های 

بهداشتی آموزش دیدند.
خوزستان  در  سال  دو  از  بیش  اسکواش  اینکه  بیان  با  وی 
فعالیت خاصی نداشته است، گفت: این رشته ورزشی برای 
بازگشت به روزهای خوب خود در سطح خوزستان به گذشت 

زمان نیاز دارد و برای نتیجه گیری باید صبر کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، مهراد آران روز سوم تیرماه امسال به 

عنوان رئیس هیئت اسکواش خوزستان انتخاب شد.

نقل و انتقالات ليگ بيستم ؛
مدافع استقلال قراردادش را تمديد کرد

مدافع میانی تیم فوتبال استقلال که به همراه این تیم به قطر 
نرفته بود، قرارداد خود را تمدید کرد.

با  را  خود  قرارداد  دانشگر  محمد  سعادتمند،  احمد  اعلام  با 
استقلال به مدت دو فصل دیگر تمدید کرد.

دانشگر در شرایطی قراردادش را برای دو فصل دیگر تمدید 
کرد که به همراه این تیم راهی قطر نشد و در تهران ماند تا 

تکلیفش را مشخص کند.

نقل و انتقالات ليگ بيستم ؛
کاپيتان پيشين

پرسپوليس به سايپا پيوست
نساجی  و  پرسپولیس  گذشته  فصل  مدافع  ماهینی  حسین 
مازندران به سایپا پیوست. حسین ماهینی که سابقه حضور 
باشگاهی  تیم های  امید و  بزرگسالان و  تیم های ملی  در 
همچون پرسپولیس، ذوب آهن و نساجی را در کارنامه خود 
دارد با حضور در باشگاه سایپا و توافق با مدیران این باشگاه 
به جمع نارنجی پوشان جام بیستم لیگ برتر ایران اضافه شد.

این بازیکن پرسابقه و توانمند بوشهری، مدال برنز بازیهای 
آسیایی 200۶ را در کارنامه خود دارد.

قبل از سفر به قطر ؛
پاسپورت معاون

 ورزشى استقلال دزديده شد
شدن  دزدیده  دلیل  به  مددی  احمد  عجیب  اتفاقی  در 
پاسپورتش، نتوانست استقلال را در سفر به قطر همراهی کند.

کاروان استقلال روز پنج شنبه در حالی راهی قطر شد که عده 
زیادی از اعضای این تیم از سفر به دوحه بازماندند اما شاید 
دلیل عدم حضور معاون ورزشی استقلال در این سفر، عجیب 
تر از سایرین باشد. احمد مددی معاون ورزشی استقلال و 
سرپرست اعزامی باشگاه به مسابقات لیگ قهرمانان آسیا در 
قطر به شکل عجیبی از سفر به دوحه بازماند. ظاهرا احمد 
مددی در جریان سفر استقلالی ها به قطر، کارهای صدور 
ویزای کاروان استقلال و همچنین هماهنگی های لازم با 
CIP فرودگاه را انجام داده و حتی پس از اخذ مجوزهای 
لازم از سازمان نظام وظیفه، موفق به دریافت روادید بازیکنان 

سرباز استقلال نیز می شود.
انجام تمام مکاتبات لازم با فدراسیون و گرفتن پرواز چارتر نیز 
توسط مددی انجام شده و پس از واریز عوارض خروج تمامی 
بازیکنان، در لحظات آخر و به هنگام سوار شدن بر هواپیما، 

مددی متوجه می شود که پاسپورتش را به همراه ندارد.

مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان درباره سودجویی بیش از قبل 
ورود  منع  به  توجه  با  فعلی  انتقالات  و  نقل  بازار  در  افراد  برخی 
خارجی ها به فوتبال ایران، گفت: تا وقتی که سازمان لیگ هیچ 
کنترلی روی این قضیه نداشته باشد و قوانینی که تصویب می شوند 

بررسی نشده باشند، باید انتظار چنین چیزهایی را داشته باشیم.
سعید آذری در خصوص روند فعالیت فولاد در بازار نقل و انتقالات، 
از  را دنبال می کنیم.  اظهارکرد: دقیقا آن چیزی که مدنظر است 
ابتدا نیز به دنبال این بودیم که بازیکنان فصل گذشته فولاد که 
آن موفقیت را برای تیم رقم زدند، حفظ کنیم که تاکنون نیز در 
این بخش موفق بوده ایم. تعدادی بازیکن هم وجود دارد که آقای 
نکونام در حال پیگیری است و هر بازیکنی که به باشگاه معرفی 

کند، جذب خواهد شد. فکر می کنم شرایط مان  خوب است.
* در نقل و انتقالات نباید رو بازی کرد

هواداران  اکنون  می رسد  نظر  به  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
خیال راحت تری نسبت به وضعیت تیم دارند، گفت: من پیش از 
این هم گفتم دغدغه این است که هواداران پس از یک سال هنوز 

با شیوه مدیریتی من کاملًا آشنا نیستند. از طرفی نیز وقتی قرار 
است خریدی در بازار نقل و انتقالات انجام شود، مارکت ما یک 
بحث محرمانه هم دارد و نمی شود فوتبالیست هایی که قرار است 
بخریم را دائما معرفی کنیم. به هر حال رقیب زیاد است و دادن 
اطلاعات باعث می شود مارکت را از دست بدهیم. بر این اساس 
نیز هواداران فکر می کنند ما نمی خواهیم اطلاعات بدهیم، در حالی 
که در بازار نقل و انتقالات هر کسی بتواند محرمانه تر و باهوش تر 
باشند همه  انتظار داشته  این که هواداران  برنده است.  عمل کند، 
چیز را رو بازی کنیم، به این صورت نیست و نقل و انتقالات روش 

خاص خود را دارد.
* لیگ بیستم، فصل دست پرورده های فولاد

خود  داشته های  از  استفاده  به  باشگاه  نگاه  درباره  همچنین  وی 
همچون فصل قبل، عنوان کرد:  شک نکنید که امسال نیز مانند 
شاهد  و  داریم  ویژه ای  نگاه  فولاد  داشته های  به  نوزدهم  فصل 
خواهید بود که امسال دست پرورده های فولاد می توانند برای این 

تیم بازی کنند.
* عدم کنترل سازمان لیگ، دلیل سودجویی در نقل و انتقالات

آذری در ادامه درباره سودجویی بیش از قبل برخی افراد در بازار 
فوتبال  به  خارجی ها  ورود  منع  به  توجه  با  فعلی  انتقالات  و  نقل 
ایران، گفت: تا وقتی که سازمان لیگ هیچ کنترلی روی این قضیه 
نداشته باشد و قوانینی که تصویب می شوند بررسی نشده باشند، 
به  این ها  تمام  البته  باشیم.  داشته  را  چیزهایی  چنین  انتظار  باید 
بازار، اسیر دست  این آشفته  باشگاه ها برمی گردد که در  مدیریت 
اشخاص سوءاستفاده گر نشوند. پس تبحر مدیران، شناخت مارکت 
فوتبال، شناخت بازیکنان و رصد امور باعث می شود که با وجود 

تمام تفاسیر این بازار قابل کنترل باشد.

* جذب بازیکن در ایران به دور از استانداردهای روز دنیا است
وی در پاسخ به این سؤال که در شرایط فعلی به نظر می آید رقابت 
بین چند باشگاه در هزینه کردن است، اظهار کرد: این رقابت طی 
10، 15 سال گذشته نیز همیشه بین چهار پنج باشگاه وجود داشته 
است. جذب بازیکن در ایران به دور از استانداردهای روز دنیا است 
و این نیز تعجب برانگیز نیست. به همان نسبت که فوتبال ایران 
از فوتبال دنیا عقب است، قوانین و اندیشه های مان نیز از فوتبال 
دنیا عقب است و نباید انتظار آنچنانی داشته باشیم. جامعه فوتبالی 
ما یک جامعه به هم ریخته است که خیلی ها در این وضعیت برای 

خودشان دنبال امتیازاتی هستند.
* در باشگاه فولاد یک تیم مذاکره کننده داریم

و  نداریم  تیم  بستن  برای  خاصی  عجله   این که  بیان  با  وی 
بازیکنان مان را سر فرصت جذب می کنیم، افزود: نقل و انتقالات 
تا یک هفته قبل از لیگ ادامه دارد و تلاش ما این است تا پیش 
از آغاز تمرینات مان نیز ساختار اصلی نقل و انتقالات را شکل داده 
حاصل  فولاد  موفقیت های  تمام  باشیم.  گرفته  را  بازیکنان مان  و 
یک کار گروهی است و خوشبختانه اکنون مذاکرات ما به صورت 
تیمی هستند. یعنی تیم مذاکره کننده ای داریم که شامل سرمربی، 
تمام  و  است  و خود من  مدیره  اجرایی، عضو هیات  مدیر  مربی، 
انجام می شوند. به هر  با حضور رئیس هیات مدیره  هماهنگی ها 
حال تیمی مذاکره کرده تا با بررسی تمام جوانب، ان شاءالله یک 

تیم قدرتمند آماده کنیم.
هیاهو  و  هتل بازی  از  دور  "به  که  خود  صحبت  این   درباره  وی 
بازیکن جذب می کنیم" نیز عنوان کرد:  هر کسی خودش روشش 
را انتخاب می کند. در هر صورت باشگاه ها ساختار و فضای فیزیکی 

دارند اما بازهم می گویم هر کسی روش مدیریتی خود را دارد.

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران اقداماتش را برای بستن پرونده فیفا و 
پرداخت مطالبات یک باشگاه ایرانی آغاز کرده است.

دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی فوتبال ایران بعد از جدایی از باشگاه 
صنعت نفت، با شکایت این باشگاه مواجه شد. نفتی ها پیش از آنکه 
اسکوچیچ به تیم ملی ایران برود، تعهدنامه ای را با وی امضا کردند 
که در صورت حضور این مربی در هر تیمی، وی باید مبلغ 1۴0 هزار 

دلار غرامت بدهد.
با حضور این مربی کُروات در تیم ملی به جای ویلموتس، نفتی ها از 
اسکوچیچ به فیفا شکایت کردند. فیفا در نهایت سرمربی تیم ملی ایران 

را به پرداخت ۷0 هزار دلار تا تاریخ 1۷ شهریور محکوم کرد.
هرچند فدراسیون فوتبال تلاش هایی برای پادرمیانی در این پرونده و 
گرفتن رضایت نفتی ها انجام داد اما مدیران باشگاه صنعت نفت زیر 
بار این تلاش ها و گهگاه فشارها نرفتند و پای شکایت خود ایستادند.

* ۷0 هزار دلار + 1500 فرانک سوئیس + 5 درصد دیرکرد

پیگیری های خبرنگار مهر نشان می دهد اسکوچیچ اقداماتش را پیش 
از مهلت قانونی فیفا یعنی از روز 1۶ شهریور برای پرداخت ۷0 هزار 

دلار به باشگاه صنعت نفت آغاز کرده است.
علاوه بر این ۷0 هزار دلار، اسکوچیچ باید 1500 فرانک سوئیس 

هزینه دادرسی و شکایت صنعت نفت را هم بپردازد و مبلغی جزئی 
بابت 5 درصد دیرکرد جریمه هم به جریمه های این مربی اضافه 

می شود.
* واریز غرامت اسکوچیچ به حساب بازیکن طلبکار

فیفا اخیرا اطلاعات تکمیلی حساب و مشخصات و آدرس باشگاه را 
از صنعت نفت استعلام کرده و انتظار می رود بعد از طی شدن روند 
قانونی، این پول به شماره حسابی که نفتی ها به فیفا اعلام کرده اند، 

واریز شود.
به خاطر تحریم ها و عدم امکان معاملات بانکی مستقیم باشگاه های 
ایرانی با نهادهای بین المللی مثل فیفا، صنعت نفت شماره حساب یکی 
از بازیکنان طلبکار از این باشگاه را به فیفا معرفی کرده است. در واقع 
صنعت نفت که در حال حاضر از طرف سه بازیکن خارجی و سابق خود 
مورد شکایت قرار گرفته، با پول اسکوچیچ یکی از پرونده های خارجی 
خود را می بندد و غرامت ویلموتس صرف یکی از جریمه ها می شود.

یحیی که از تعلل مدیران پرسپولیس در به خدمت گرفتن اسماعیلی 
به شدت عصبی بود تمرکز خود در نقل و انتقالات را از دست داد و 
بدون توجه به بالانس تیمش در جناحین دو بازیکن در سمت چپ به 

خدمت گرفت.
پرسپولیس در حالی برای ادامه لیگ قهرمانان آسیا راهی قطر شده که 
در لیست بازیکنان این تیم هیچ مدافع راستی دیده نمی شود. مهدی 
شیری مدافع راست سرخ ها در سفر به قطر این تیم را همراهی نکرد تا 
احتمالا سیامک نعمتی در پست غیرتخصصی برای این تیم به میدان 
برود. هرچند مهدی شیری هم در این دو فصلی که در ترکیب سرخ ها 
حضور داشته هرگز کیفیت بالایی از خود نشان نداده بود. با این همه 
مجموع خریدهای پرسولیس و یحیی گل محمدی در فصل نقل و 

انتقالات سوال برانگیز  است.

پرسپولیس در سمت چپ خط دفای سعید آقایی و علی شجاعی را به 
خدمت گرفته و محمد انصاری هم بعد از رفع مصدومیت به لیست این 
تیم بازخواهد گشت.  این در حالی است که همچنان تکلیف محمد 
نادری مشخص نیست و گفته می شود این باشگاه در تلاش است تا 
قرارداد دفاع چپ جوان خود را دائمی کند. با این حساب پرسپولیس 
یحیی در حالی فصل بعد ۴ مدافع چپ در اختیار دارد که در سمت 

راست خط دفاعی همچنان باید با مهدی شیری بسازد.
از  انتقالات هم  از شروع نقل و  یحیی گل محمدی حتی  پیش 
دانیال اسماعیلی فر به عنوان سرلیست خرید خود نام برده بود تا 
سپاهان  سنگین  پیشنهاد  اما  کند  ترمیم  را  تیمش  راست  سمت 
به  دوباره  شدن  سرخپوش  راه  میانه های  در  را  ذوب آهن  مدافع 
سمت اصفهان و سپاهان کشاند تا یحیی عملا گزینه خود برای 

تعلل  از  که  یحیی  بدهد.  دست  از  را  پرسپولیس  راست  سمت 
مدیران پرسپولیس در به خدمت گرفتن اسماعیلی به شدت عصبی 
از دست داد و بدون توجه  انتقالات را  بود تمرکز خود در نقل و 
به بالانس تیمش در جناحین دو بازیکن در سمت چپ به خدمت 
فقر  و  چپ  سمت  در  بازیکن  ترافیک  با  تیمش  حالا  تا  گرفت 

بازیکن تخصصی در سمت راست مواجه شود. 
 یحیی گل محمدی انگار تنها دانیال اسماعیلی فر را به عنوان مدافع 
راست رویایی خود در نظر داشت و بعد از انتقال او به سپاهان در واقع 
سرمربی سرخ ها چشمانش را روی تمامی مدافعان لیگ برتری بست.

حالا پرسپولیس تمام خریدهایش را انجام داده و یحیی باید یا در سمت 
راست پدیده ای رو کند و یا با نعمتی و شیری یک فصل طولانی و 

پرفشار را سر کند.

به  اشاره  با  آبادان  نفت  صنعت  باشگاه  معاون 
مشکلات مالی این باشگاه در لیگ های هجدهم 
 10 با  کرد  قبول  باید  البته  گفت:  نوزدهم،  و 
تیم های  گرفتیم،  نتیجه  ما  که  بودجه ای  میلیارد 

۸0 میلیارد تومانی نتیجه نگرفتند.
درباره  ایسنا  با  گفت وگو  در  رضاییان  مسعود 
خالی  و  تیم  این  قبل  فصل  بازیکن   9 جدایی 
شدن نفت آبادان از مهره های تاثیرگذار و این که 
نمایندگان  از جلسه هفته گذشته  چرا هنوز پس 
آبادان با وزیر نفت اتفاقی برای تیم نیفتاده است؟ 
اظهار کرد: کسانی که قرار است در این باشگاه 
خصوص  این  در  باید  باشند  داشته  مسئولیتی 
از دست  حال  در  زمان  حال  هر  به  دهند.  پاسخ 
که  می توانند  مسئولان  حتما  البته  است.  رفتن 
بیش  شخصه  به  من  اما  نیستند  نگران  اکنون 
هستم  نگران  زمان  گذشت  برای  چیزی  هر  از 
زیرا می دانم زمان از دست رفته به دست آوردنی 
نفت  مورد  در  سریع تر  چه  هر  امیدوارم  نیست. 
آبادان تصمیم بگیرند، چراکه از دست دادن زمان 

یعنی از دست رفتن بازیکن، سرمایه و تیم.
این که  باوجود  که  موضوع  این  درخصوص  وی 
گفته شد پس از جلسه نمایندگان آبادان با وزیر 
چگونگی تیم داری نفت در لیگ بیستم مشخص 
شده اما با تعیین نشدن مدیرعامل و هیات مدیره 
است،  نشده  انجام  اقدامی  هنوز  یعنی  باشگاه 
منتج  موقعی که یک تصمیم  به هر حال  گفت: 

به یک عمل اصلاحی یا اقدامی در راستای یک 
گام رو به جلو باشد، اهمیت دارد. فعلا پس از آن 
جلسه اتفاقی نیفتاده است و ما هم مثل مردم و 
هواداران نگرانیم و نمی توانیم نسبت به آینده تیم 
پیش بینی داشته باشیم زیرا در هرم تصمیم گیری 
جایی نداریم و نمی توانیم نظر بدهیم و تنها منتظر 

نتایج بعدی هستیم.
این که  درباره  آبادان  نفت  صنعت  باشگاه  معاون 
به نظر می آید امسال نیز حمایت های وزارت نفت 
قطره چکانی خواهد بود، خاطر نشان کرد: امیدوارم 
همین قطره چکانی هم وجود داشته باشد. در هر 
ببندد  تیم  و  باشد  داشته  پول  یکی  اگر  صورت 
در  که  پولی  آن  با  نیست  آن  هنر  نیست.  هنر 

اختیارت است حتی کم، بتوانی تیم خوب ببندی. 
نفت آبادان در لیگ های هجدهم و نوزدهم نیز با 
مشکل مالی مواجه بود اما تیم های خوبی بست 
ولی باید قبول کرد با 10 میلیارد بودجه ای که ما 
نتیجه گرفتیم، تیم های ۸0 میلیارد تومانی نتیجه 
با  امیدواریم  هم  امسال  هر صورت  در  نگرفتند. 
هر  می رسد،  باشگاه  به  که  پولی  مقدار  همین 
کسی که مدیر باشد بتواند هنر خود را در بستن 
یک تیم شایسته در حد نام و شان صنعت نفت 

نشان دهد.
وضعیت  اگر  دارم  اعتقاد  حال  هر  به  گفت:  وی 
همان  و  بود  نخورده  تکان  نیز  باشگاه  مدیریت 
افزایش نرخ  روال گذشته را طی می کرد، بازهم 

که  بود  گونه ای  به  مربیان  و  بازیکنان  دستمزد 
تمام شده  قراردادشان  ما  با  بازیکنانی که  همین 
اولویت شان صنعت  بود و جدا شدند، قطعا دیگر 
پول  که  می شدند  تیم هایی  عضو  و  نبود  نفت 
بیشتری به آن ها می دهند. در واقع این خاصیت 
می توان  ندرت  به  و  است  شده  امروز  فوتبال 
و  پیراهن  این  با  من  بگوید  که  دید  را  بازیکنی 
باشگاه مطرح شدم و با پیراهن همین باشگاه نیز 
فوتبالم را به پایان می رسانم. چنین بازیکنانی را 
خیلی کم در فوتبال داریم به ویژه در تیم هایی که 

دچار عدم ثبات در تامین مالی شان هستند.
رضاییان با بیان این که امیدوارم هر چه سریع تر 
تکلیف باشگاه نفت آبادان مشخص شود، افزود: 
آنقدر  آمد،  خواهند  باشگاه  به  که  دوستانی  حتما 
خردمند، فرهیخته و باسواد هستند که مشکلات 
را  راه حل ها  بهترین  و  کرده  تحلیل  و  تجزیه  را 

برای برون رفت از وضعیت فعلی ارائه دهند.
تعیین مدیرعامل و  آیا زمان  این که  وی درباره 
است؟  مشخص  باشگاه  مدیره  هیات  اعضای 
حلقه های  یا  تصمیم گیری  هرم  در  ما  گفت: 
گمانه زنی  که  دورهمی هایی  و  شبانه  جمع 
باشگاه  ساده  پرسنل  تنها  و  نیستیم  می کنند، 
خصوص  در  اطلاعاتی  گونه  هیچ  و  هستیم 
مدیره  هیات  اعضای  و  مدیرعامل  تعیین  زمان 
این  در  را  چیزها  برخی  تنها  و  نداریم  باشگاه 

می شنویم. زمینه 

معاون باشگاه :

نتیجه ای که نفت آبادان گرفت، تیم های ۸۰ میلیاردی نگرفتند

مديرعامل باشگاه فولاد خوزستان : 

با قوانین بررسی نشده، باید انتظار سودجویی هم داشت

مهلت اسكوچيچ به پايان رسيد ؛

اقدام سرمربی تیم ملی فوتبال ایران برای بستن پرونده فیفا

از تعلل مديران پرسپوليس ؛

یحیی عصبی شد؛ پرسپولیس چپ کرد


